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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ  

И НОРМАТИВНА УРЕДБА 

 

ПРОТОКОЛ №77 

от заседанието на Постоянната комисия  

по местно самоуправление и нормативна уредба, 

 проведено на 19.10.2022г. 

 

 

Днес, 19.10.2022 г., в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33 се проведе заседание на ПК по 

местно самоуправление и нормативна уредба, което бе излъчено онлайн във Фейсбук 

(Facebook) страницата на СОС. Заседанието беше открито в 15:30 часа от г-н Ботьо Ботев – 

председател на комисията по местно самоуправление и нормативна уредба. При направената 

проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 общински съветници, поради което 

заседанието може да бъде проведено. От заседанието отсъстват Ивайло Петков, Михаил 

Петров, Борис Милчев. 

 

 

Г-н Георги Георгиев информира комисията, че въпросът за освобождаването  на г-н Б. 

Иванов като заместник-председател на общинския съвет, като председател на ПК по 

обществен ред  и заместник-председател на ПК по архитектура (по т. 2 от дневния ред на 

заседанието) по повод подадената оставка и депозирания доклад от г-н Г. Георгиев е 

разгледан днес на заседание на Председателския съвет. Тъй като се налагат промени в 

кадровия и ръководния състав на постоянните комисии на общинския съвет и предвид 

направените предложения на Председателски съвет, както и липсата на спешност от 

решаването му, с цел и провеждане на консултации с политическите групи  за попълване на 

овакантените след освобождаването от г-н Б. Иванов ръководни позиции, предлага докладът 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

                      1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://www.sofiacouncil.bg 
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да бъде отложен и разгледан за следващото заседание на ПК по МСНУ, което е преди 

сесията на Столичния общински съвет, което няма да забави произнасянето по него. 

Г-н Б. Ботев подложи на гласуване проекта на дневен ред на заседанието с 

предложението на Г. Георгиев, касаещо т. 2 от дневния ред.   

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 5 

Против няма 

Въздържали се 1 

 

 

 

Поименно гласуване на дневния ред: 

1. Ботьо Ботев За 

2. Георги Георгиев За 

3. Васко Тодоров За 

4. Анатоли Илиев За 

5. Ивайло Петков -- 

6. Михаил Петров --  

7. Методи Лалов Въздържал се 

8. Иван Виделов За 

9. Борис Милчев -- 

 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

 

По т. 1 от дневния ред:  

Доклад с вх. № СОА22-ВК66-6029-(3)/03.08.2022 год. с вносител г-н Мирослав Боршош – 

заместник-кмет на Столична община относно Наредба за прием на деца в общинските 

самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища 

на територията на Столична община, придружен с писмо с вх. № СОА22-ВК66-6029-(5) 
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/03.10.2022 г. с приложени към него обобщена справка от проведена писмена консултация и 

актуализиран проект на наредбата  

 

Председателят на комисията уточни, че на днешното заседание ще бъде направено 

представяне и обсъждане на въпроси по доклада. 

Г-жа М. Минчева, директор на дирекция „Образование'' в Столична община от името 

на вносителя информира комисията, че докладът касае приемането на нова наредба за прием 

на децата в самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи към 

общинските училища. Документът е разработен от работна група с участието на всички 

заинтересовани страни, а именно: експерти в Столична община от дирекциите „Образование“ 

и „Здравеопазване“, както и представители на работодателските и синдикалните организации, 

неправителствени организации, с които Столична община си партнира.  

На въпрос, поставен от председателя на СОС, представителят на вносителя уточни, че 

в работната група участват и представители на родителите от сдружение „Настоящи и 

бъдещи майки“, фондация „Трайна образователна национална инициатива“, асоциация 

„Родители“, които не са участвали във всички заседания. 

Промените предвиждат следното: въвеждането на задължително предучилищно 

образование за децата на 4 -годишна възраст, което да се случи през учебната 2023 /2024 

година, въвеждане на санкция за отписване при отсъствие от 30 последователни дни без 

писмено заявление от родителя до директора на образователната институция, поради 

практиката записани деца да не посещават детска градина, което лишава . Освен родителите 

редовни студенти и докторанти, предвиждаме точки да получават и такива, които са 

ученици, и да се увеличат точките за настоящ и постоянен адрес на родителите, както на 

територията на СО, така и на  административния район, на който се намира детската градина. 

Прави се с цел уседналостта да стане водещ критерий при класирането. Друго, което е 

залегнало в новата наредба – поради отмяна от съда на правилата, е приемът на децата в 

особени случаи – деца в риск, с физическо и психическо разстройство, деца, чиито родители 

излежават присъда. 

Г-н Иван Виделов предложи да отпадне критерий 5, отнасящ се за деца, посещаващи 

детски ясли, тъй като е дискриминационен.  

Г-н Б. Ботев предложи, тъй като това е предварително разглеждане и с оглед 

важността на обществените отношения на територията на СО, които наредбата обхваща, да 

не се гласуват предложения по текстове, за да се обмислят и съгласуват с политическите 

групи. В следващо заседание на комисията отново ще се разгледа докладът, с което се 

изчерпва точка 1. 
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По т.3 от дневния ред:  

Разни  

 

Г-н Г. Георгиев изтъкна, че промени в толкова важна наредба, която касае приемът на 

децата с оглед и недостига на места, е от изключително значение достатъчно рано и 

добросъвестно, и прозрачно да са обсъдени предварително с представители на      

заинтересованите страни, което днес г-жа Минчева ни увери, е направено.  

Освен това, необходимо е да се проведат консултации от ресорното направление чрез 

мен или по собствена инициатива, с Председателския съвет, с ръководителите на отделните 

политически групи, за да може тези изменения, които се правят сега, на мига, да се обсъдят 

достатъчно рано, да се предвидят ползите и евентуалните вреди от тях, с оглед важността на 

регулираните обществени отношения, които засягат пряко десети хиляди семейства в София. 

Апелът ми е да се подходи по-сериозно, с необходимото уважение и разбиране към 

законодателния процес, който налага постигане на мнозинство. Видно от разискванията на 

заседанието на ПК по образование, правят се различни предложения, зад които за да се 

обединим, трябва да сме наясно какво точно стои, какво точно включват промените и как 

това ще засегнат правата и законните интереси на столичани. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието.  

Изготвил:  

                Десислава Милева,  

                    /гл. юрисконсулт/ 

 

 

 

 

 

 

  

Председател на Постоянната 

Комисия по местно 

самоуправление и нормативна 

уредба: 
/п/ 

 
Ботьо Ботев 

Зам. Председател на Постоянната 

Комисия по местно 

самоуправление и нормативна 

уредба: 

 

 

/п/ 

 Георги Георгиев 

Зам. Председател на Постоянната 

Комисия по местно 

самоуправление и нормативна 

уредба: /п/ 

 
Васко Тодоров 

 

 

  


